

Please scroll down for the English version

Дорогие коллеги!

[Национальный исследовательский университет «Высшая школа экономики»](#) и глобальная образовательная платформа [Coursera](#) приглашают принять участие в международной научной конференции **eLearning Stakeholders and Researchers Summit 2020**.

**4-5 июня 2020 года** eSTARS соберет исследователей и практиков, экспертов и лидеров мнений, руководителей образования и представителей бизнес-сообщества для обсуждения **трансформации образования и глобальных трендов цифровой экономики**.

eSTARS 2020 – это:

- Определение стратегии и перспективы цифровизации образования.
- Обсуждение главных тенденций и государственной политики в области цифровизации образования; вызовы рынка и позиции бизнеса как потенциального работодателя.
- Ведущие мировые исследователи и организаторы онлайн-обучения, представители сфер образования, бизнеса и технологий.
- Уникальные исследования онлайн-образования. Идеи и новые решения, полученные на стыке взаимодействия ученых и практиков.
- Нетворкинг, мастер-классы, воркшопы; возможность познакомиться и обменяться опытом с лидерами рынка онлайн-образования.

[Зарегистрироваться на конференцию eSTARS 2020](#)

Регистрация открыта с 1 ноября 2019 по 15 мая 2020 года.

Для участия с докладом просим [заполнить форму и отправить тезисы](#) до 1 марта 2020.

Оргкомитет конференции рассмотрит вашу заявку.

Дата проведения: 4-5 июня 2020 г.

Место проведения: г. Москва, Покровский бульвар, д.11, Культурный центр НИУ ВШЭ

Узнать больше – [на сайте конференции](#).

Связаться с Оргкомитетом: [eSTARS@hse.ru](mailto:eSTARS@hse.ru).

Будем рады встрече на **eSTARS 2020!**

С уважением, Оргкомитет конференции

Dear colleagues!

[National Research University Higher School of Economics](#) and the global educational platform [Coursera](#) invite you to join the eSTARS 2020 International Scientific Conference in Moscow, Russia.

**On June 4-5, 2020**, eSTARS will gather researchers and practitioners, experts and opinion leaders, as well as members of education, business and technology communities to discuss topical issues, which universities face today due to the increase of the mutual influence of digital technologies, economics and education.

eSTARS 2020 is:

- Definition of the strategy and prospects for the digitalization of education.
- Discussion of the main trends and state policy in the field of digitalization of education; challenges of the market and the position of the business as a potential employer.
- Leading global researchers and organizers of online learning, representatives from education, business and technology.
- Unique studies of online education. Ideas and new solutions obtained during the intersection between scientists and practitioners.
- Efficient networking, master-classes, workshops; the opportunity to meet and share experiences with the leaders of the online education market.

[Register for eSTARS 2020](#)

Registration is open **from November 1, 2019 to May 15, 2020**.

In order to participate in eSTARS 2020 as a speaker, please use [EasyChair and submit theses via submission](#) form before March 1<sup>st</sup>, 2020.

**Dates:** June 4-5, 2020

**Venue:** HSE Culture Center, 11 Pokrovsky Blvd., Building Z, Moscow, Russia

See the conference [website](#) for more information.

If you have any questions, please, contact the Organizing Committee at [eSTARS@hse.ru](mailto:eSTARS@hse.ru).

We are looking forward to seeing you at **eSTARS 2020!**

Sincerely, Organizing Committee of the Conference